
Sprawozdanie 

z działalności Prezydenta Miasta 

w okresie od 19.03.2014 r. do 15.04.2014 r. 

 Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo!  

 W sprawozdaniu przedstawionym na dzisiejszej Sesji Rady Miasta 

poinformuję Wysoką Radę o podjętych przez Prezydenta działaniach począwszy 

od poprzedniej sesji do dzisiejszej.  

 Na sesji w dniu 19 marca podjęto 12 uchwał, które są w trakcie realizacji.  

          W okresie między sesjami wydałem łącznie 12 Zarządzeń.  

Dotyczyły one :   zmian w budżecie miasta Skarżyska-Kamiennej na 2014 r. (nr 

62, 67), nieskorzystania z prawa pierwokupu (nr 63), ustalenia ceny 

wywoławczej w czwartym przetargu na zbycie nieruchomości gruntowej 

położonej w Skarżysku-Kamiennej przy ul. Legionów (nr 64), ogłoszenia 

wykazu nieruchomości przeznaczonych do dzierżawy (nr 65), komisji 

przetargowej i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego o wartości poniżej 5 186 000 euro w trybie przetargu 

nieograniczonego na: Wykonanie oznakowania poziomego na drogach gminnych 

miasta Skarżyska-Kamiennej w 2014 roku (nr 66), ustalenia cen wywoławczych 

w drugich przetargach na zbycie nieruchomości położonych w Skarżysku-

Kamiennej przy ulicach Legionów i Rajdowej-Wieżowej (nr 68), zmiany 

Zarządzenia Nr 136/2013 Prezydenta Miasta Skarżyska-Kamiennej z dnia 1 lipca 

2013r. w sprawie ustalenia ceny wywoławczej w przetargu na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej nr ewid. 37/23 i 37/24 położonej w Skarżysku-

Kamiennej przy Al. Niepodległości oraz wartości służebności gruntowej działki 

gruntu nr ewid. 37/5 (nr 69), wprowadzenia regulaminu korzystania z parkingu 

strzeżonego, płatnego zlokalizowanego w Skarżysku-Kamiennej u zbiegu ulic 

Sokolej i Rejowskiej (nr 70), powołania komisji do przeprowadzenia drugiego 

przetargu ustnego nieograniczonego na zbycie prawa użytkowania wieczystego 



nieruchomości, położonej w Skarżysku-Kamiennej przy ul. Asfaltowej (nr 71), 

komisji przetargowej i przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia 

publicznego o wartości poniżej 207 000 euro w trybie przetargu 

nieograniczonego na zadanie pn: Utrzymanie zieleni na terenie miasta 

Skarżysko-Kamienna w roku 2014 (nr 72).  

W tym okresie ogłoszono trzy przetargi na: 

- Rozbudowę parkingu w rejonie ulic Armii Krajowej, Spółdzielczej i 

Powstańców Warszawy w Skarżysku-Kamiennej 

- Konserwację oświetlenia ulicznego na terenie miasta Skarżyska-Kamiennej 

- Wykonanie oznakowania poziomego na drogach gminnych miasta Skarżyska-

Kamiennej w 2014r 

Podpisano  2  umowy na: 

1 „Sporządzanie operatów szacunkowych nieruchomości dla potrzeb Gminy 

Skarżysko-Kamienna – zad. 1” z kielecką firmą „Wycena Nieruchomości i 

Projektowanie mgr inż. Julity Janowskiej.  

2. „Konserwację oświetlenia ulicznego na terenie miasta Skarżyska-Kamiennej” 

z radomskim Przedsiębiorstwem Usługowo-Handlowym „ELDAR” Zbigniewa 

Kiełka.  

                                                      SPRAWY RÓŻNE 

24 marca – uczestniczyłem w spotkaniu mieszkańcami osiedla Rejów  

1 kwietnia – uczestniczyłem w debacie „Młodzi aktywni” zorganizowanej przez 

młodzież w Gimnazjum nr 1  

2 kwietnia – zostałem zaproszony do Centrum Konferencyjnego Stadionu 

Narodowego w Warszawie na IX Konferencję Recyklingu zużytego sprzętu 

elektrycznego i elektronicznego  



4 kwietnia – wspólnie z panią skarbnik Magdaleną Grzmil uczestniczyliśmy w 

seminarium dot. Finansowania JST i szpitali zorganizowanym w Baranowie 

Sandomierskim 

7 kwietnia – wspólnie z przewodniczącym RM Andrzejem Dąbrowskim 

wzięliśmy udział w obchodach Światowego Dnia Inwalidy zorganizowanych w 

skarżyskim Miejskim Centrum Kultury 

W dniach 7-8 kwietnia  - w Państwowej Szkole Muzycznej I stopnia w 

Skarżysku-Kamiennej odbył się VI Międzynarodowy i XXXII Ogólnopolski 

Konkurs Młodych Pianistów "Nad Kamienną 2014”. Po raz pierwszy w historii 

konkursu I miejsce zdobyła 9-letnia pianistka ze Żmerynki. 

Na Konkurs Młodych Pianistów nad Kamienną przybyła w tym roku 

czteroosobowa grupa ze Żmerynki w składzie: Tamara Osetrowa Wasilewna, 

Diana Lyndryk, Sofia Starczenko i Anastasia Kudlenko. Przebywały one w 

naszym mieście od 5 do 9 kwietnia. Oprócz uczestnictwa w konkursie zwiedzili 

m.in. okolice Skarżyska i nasze miasto, Centrum Geopark w Kielcach, Muzeum 

Orła Białego. Mogli skorzystać z hali i basenu Miejskiego Centrum Sportu i 

Rekreacji. Natomiast w ostatni dzień mieli zorganizowaną wycieczkę do 

Krakowa. Na pewno na długo zapamiętają swój pobyt w naszym mieście. 

Oprócz nagród przygotowanych podczas konkursu przez sponsorów, radni Rady 

Miasta w tym roku dodatkowo uhonorowali naszych gości ze Żmerynki 

przyznając im nagrody finansowe. Ponadto radni Rady Miasta wspólnie z 

kierownictwem Urzędu przekazali pieniądze dla wdowy po mieszkańcu 

Żmerynki, który zginął na Majdanie osierocając dwójkę dzieci. Pani Tamara 

przekaże je wdowie. W imieniu Pani dyrektor Elżbiety Rokity bardzo dziękuję 

za zbiórkę pieniędzy na ten cel.  

W dniach 9-10 kwietnia  - uczestniczyłem w Ogólnopolskiej Konferencji 

Banku Gospodarstwa Krajowego dot. inwestycji w rozwój miasta. Na 

konferencji wielokrotnie podkreślałem, że dotychczasowy rozwój miast był 



możliwy  w większości przypadków poprzez kredyty, natomiast teraz należy 

niezbędne środki własne szukać poprzez  ograniczenie wydatków bieżących.    

11 kwietnia – uczestniczyłem w inauguracji Pól Nadziei, która w tym roku 

odbyła się na skwerze przy Starostwie Powiatowym. Organizatorem tej 

inicjatywy tradycyjnie już było skarżyskie Towarzystwo Przyjaciół Chorych 

Natomiast mój zastępca Stanisław Grzesiak, w tym dniu wieczorem w Kielcach,  

odebrał wyróżnienia jakie zdobyła nasza gmina w Konkursie Złoty Żuraw 2013 

– Najlepsze Świętokrzyskie Inwestycje w kategorii Obiekty Użyteczności 

Publicznej za Rewitalizację Terenów Wokół Zbiornika Rejowa przyznawaną 

przez czytelników Echa Dnia.  

Rewitalizacja Terenów Wokół Zbiornika Rejów otrzymała również 

Wyróżnienie jako najlepsza inwestycja w powiecie skarżyskim.  

Konkurs ten zorganizowany został m.in. przez redakcję Echo Dnia, Targi 

Kielce.  

14 kwietnia – w Urzędzie Miasta odbyło się spotkanie dyrektorów gminnych 

placówek oświatowych i jednostek organizacyjnych, na którym firma Reus 

Polska przedstawiła Raport Zużycia Energii i Mediów za lata 2012-2013 dla 

Urzędu Miasta i jednostek podległych gminie. Z  analizy tej wynika, że dzięki 

wprowadzeniu Programu zrównoważonego oszczędzania energii i mediów 

gmina Skarżysko-Kamienna zaoszczędziła faktycznie kwotę 75 tysięcy złotych, 

a realnie biorąc pod uwagę wzrost cen energii oraz poziomu jej zużycia we 

wszystkich jednostkach objętych programem jest to kwota 230 tysięcy złotych. 

Raport wykazał również, że są jeszcze potencjalne możliwości dalszych 

oszczędności w tym zakresie. 

                                                    ************* 

                                  STREFA PŁATNEGO PARKOWANIA 

W grudniu ubiegłego roku po zorganizowanym spotkaniu z firmą, która zajmuje 

się opracowywaniem stref płatnego parkowania radni miejscy poprosili o 



opracowanie takiego szkicu projektu w naszym mieście. W lutym br. powstał 

taki wstępny szkic projektu uchwały ws. ustalenia Stref Płatnego Parkowania, 

wprowadzenia opłat za parkowanie pojazdów samochodowych w Strefach 

Płatnego Parkowania, wysokości stawek za parkowanie, wysokości opłat 

dodatkowych i sposobu ich pobierania. Został on przekazany radnym, aby mogli 

się z nim zapoznać. Głównym celem wprowadzenia Stref Płatnego Parkowania 

miało być umożliwienie znalezienie wolnego miejsca parkingowego w 

bezpośredniej bliskości obiektów o charakterze publicznym oraz placu 

targowego, spowodowanie zwiększenia rotacji parkujących pojazdów 

samochodowych. Miałoby to zmniejszyć popyt na parkowanie, skrócić czas 

parkowania w tych obszarach do niezbędnego minimum, poprawić warunki 

parkowania mieszkańcom śstref, zmniejszyć natężenie ruchu pojazdów 

poszukujących miejsc parkingowych, ograniczając emisję hałasu i spalin, co w  

konsekwencji miałoby wpłynąć na poprawę warunków życia mieszkańców.  W 

związku z tym, że w strefie „Milica-Centrum" ujęta została część drogi 

powiatowej tj. ul. Krasińskiego na odcinku od ul. Piłsudskiego do ul. Aptecznej 

– miasto przekazało ten wstępny szkic również do konsultacji Zarządowi 

Powiatu. 

Pragnę jednak podkreślić, że to czy i kiedy taki projekt zostanie ujęty w planie 

sesji jest uzależniony od decyzji radnych. Jeśli radni uznają, że jest to zły 

pomysł, uchwała taka nie będzie podejmowana. Nie możemy jednak nie 

zauważać, że problem braku miejsc parkingowych jest w naszym mieście i 

należy się nad nim pochylić i poszukać dobrego rozwiązania. 

W sąsiednich miastach takie strefy płatnego parkowania już istnieją. W naszym 

mieście pierwszy płatny parking powstał przy Dworcu PKP i spełnia swoje 

zadanie.  

                                                  ************ 

                                         FUNDUSZ SOŁECKI 



Chciałbym w tym miejscu odnieść się do zgłoszonej przez Radną Marzannę 

Łasek interpelacji w/s możliwości stworzenia w naszym mieście funduszu 

sołeckiego. W sensie prawnym jest to możliwe. Ja pragnę jednak stanowczo 

stwierdzić, że z taką inicjatywą uchwałodawczą nie wystąpię. Jestem przeciwny 

różnicowania mieszkańców na miejskich i wiejskich. Oczywiście taka 

inicjatywa może być zrobiona przez samych mieszkańców czy radnych. 

Należałoby potem zmienić statut miasta i utworzyć sołectwa. Z tego co jest nam 

wiadomo, z budżetu państwa mogłaby być dopłata maksymalnie do 40%. 

Szczerze mówiąc robiliśmy rozeznanie, gdyby takie sołectwa powstały np. na 

Pogorzałym i Książęcym. Fundusz solecki na Pogorzałym wahałby się w 

granicach 28 tys. zł (dopłata z budżetu państwa 11 tys. przy maksymalnej 

dopłacie z budżetu państwa), a na Książęcym – 39 tys. (dopłata do 15 tys., 

zł)Czy warto organizować takie sołectwa. Warto się nad tym zastanowić?  

                                               ****************** 

                         ULGI OD PODATKU OD NIERUCHOMOŚCI 

Chciałbym przypomnieć przewodniczącemu Komisji budżetowej, że przy 

ustalaniu podatku na 2014 rok była prośba ze strony tej komisji o dyskusji na 

temat ewentualnych ulg podatkowych od nieruchomości. Jesteśmy gotowi i 

przygotowani merytorycznie do takiej dyskusji. W związku z tym, że jako 

prezydent jestem przeciwny ustalaniem takich ulg, oczekujemy z Państwa strony 

wyznaczenia terminu takiego spotkani i dyskusji w tym temacie.  

                                                 *************** 

W poniedziałek 12 maja b.r. od godz. 10.00 do 14.00 w Sali świetlicy Urzędu 

Miasta na parterze zostanie uruchomione specjalne stanowisko mobilne  

Zintegrowanego Informatora Pacjenta. Dzięki zaproszonym pracownikom 

Narodowego Funduszu Zdrowia będziemy mogli odebrać hasło i login dostępu 

do ZIP – Zintegrowanego Informatora Pacjenta. Wystarczy tylko przyjść do 

Urzędu Miasta w wyznaczonych godzinach z dowodem osobistym lub 



paszportem. Nie jest natomiast istotny adres zamieszkania – loginy i hasła 

mogą odbierać mieszkańcy z całej Polski. 

Przypominamy, że Zintegrowany Informator Pacjenta (ZIP), to specjalny 

portal, dzięki któremu każdy zainteresowany po zalogowaniu na swoim 

komputerze może między innymi: 

 poznać wykaz świadczeń medycznych sfinansowanych przez NFZ 

 sprawdzić, jakie miał zlecane i wykonane badania 

 sprawdzić, jakie zrealizował recepty na leki refundowane 

 dowiedzieć się, ile kosztowały udzielone świadczenia medyczne i dopłaty 

do leków 

 sprawdzić status swojego ubezpieczenia 

 dowiedzieć się, gdzie jest zapisany do lekarza rodzinnego, pielęgniarki i 

położnej 

 sprawdzić kolejki oczekujących na wizyty w poszczególnych 

przychodniach 

 wyszukać placówki medyczne w całym kraju, łącznie z harmonogramem 

przyjęć i mapą dojazdu, które mają umowę z NFZ. 

        

Zachęcamy mieszkańców naszej gminy i nie tylko do skorzystania z możliwości 

odebranie loginu i hasła w skarżyskim magistracie. 

 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo! 

Przedkładając w dniu dzisiejszym sprawozdanie z działalności Prezydenta 

składam wniosek o jego przyjęcie. 


